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SAFETY AND REGULATORY INFORMATION
INTENDED USE
Suunto Aqua light headphones are wireless Bluetooth® compatible headphones designed and made for sports.. The open-ear 
style allows you to listen to music more safely during exercises. Suunto Aqua Light is only for recreational use and not meant for 
medical purposes of any kind. Do not use the product in situations which require special or full attention (e.g., in tra!c). Before 
you start using the product, please observe the respective country-specific regulations.

SAFETY

 WARNING: Wearing headphones may impact your ability to hear your surroundings. Use your headphones responsibly and prioritize safety.
 WARNING: Prolonged use of headphones at high volume levels can lead to hearing damage and sound distortion.
 WARNING: Allergic reaction or skin irritations may occur when products are in contact with skin, even though our products comply 

with industry standards. In such event, stop use immediately and consult a doctor.
 WARNING: Radio waves emitted by the headphones can interfere with cardiac pacemakers and other medical devices. Do not use 

the headphones in crowded areas such as on public transport or in medical facilities to minimize potential risks.
 WARNING: The headphones and the charger accessories contain magnets that may interfere with pacemakers and other medical 

devices. Keep a safe distance from individuals using such medical devices, and consult your doctor before using the headphones if 
you have any concerns.

 WARNING: Magnets in the headphones and in the charger accessories can potentially a"ect magnetic cards and make them unusable.
 WARNING: Do not use the product during thunderstorms. Thunderstorms can cause abnormal device operation and increase the 

risk of electric shock.
 WARNING: Before charging, ensure that the charging port of the headphones is free from any residual liquid. Liquid on the 

charging port damages the headphones’ circuit.
 WARNING: Even if your headphones are waterproof, do not charge them while wet. Charging wet headphones can lead to fire or 

electrical shock. Make sure that the powerbank and the headphones are dry before charging the headphones.
 WARNING: Do not wash the microphone hole directly with water or volatile liquids, as they may a"ect the performance of the 

microphone. Make sure there are no foreign objects in the microphone hole.
 WARNING: Do not use alcohol or other volatile liquids to clean the surface of the product, as they may cause damage.
 WARNING: If you experience discomfort while using the headphones, stop use immediately.
 NOTE: For a better acoustic experience in the water, the package of your headphones contains a pair of earplugs. Please inspect 

the earplugs regularly and replace them if necessary to maintain optimal fit and comfort.
 NOTE: Make sure you fully understand how to use your headphones and what their limitations are by reading all the printed 

documentation and the online user manual. Always remember that you are responsible for your own safety.

EN
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BLUETOOTH® COMMUNICATION
Suunto Aqua light headphones communicate with the compatible devices via Bluetooth®. The range of the wireless Bluetooth 
connection is approximately 10 meters (30 feet). The maximum communication range may be less because of obstacles such as 
people, walls, metal objects and the electromagnetic environment. 
When using Bluetooth connection, the audio playback on the headphones may slightly be delayed compared to the transmitting 
device. You may experience that the sound is out of sync with the image while watching movies or playing games. 

 NOTE: Suunto cannot guarantee that the product is compatible with all Bluetooth devices.
 NOTE: When you use the headphones for hands-free phone conversation, you may experience noise depending on the 

connected device and the communication environment.
 NOTE: Initiating the communication may take some time depending on the device being connected.

All Bluetooth devices that you connect to the headphones must comply with the Bluetooth SIG, Inc. prescribed Bluetooth standard, 
and must be certified as compliant. Your compatible Bluetooth device may have connection issues depending on its specifications 
even if the device complies with the Bluetooth standard. Display settings, control methods, or operation may be di"erent depending 
on the characteristics of the connected device. 
Bluetooth standard complying security functions ensure secure communication via Bluetooth. However, the configured settings and 
other factors may be a potential security risk. Always be careful when you communicate using Bluetooth wireless technology. 

 NOTE: Suunto assumes no responsibility for any damages or losses resulting from information leaks that may occur during 
Bluetooth communications.

 WARNING: Microwaves emitted from Bluetooth devices may interfere with electronic medical devices. For safety reasons, turn o" 
the headphones and other Bluetooth devices in hospitals, near priority seating on trains, areas with inflammable gas, proximity to 
automatic doors, or near fire alarms.

 WARNING: On airplanes, radio waves may interfere with aircraft instruments, posing a risk that the instruments malfunction. 
Adhere to the instructions provided by the cabin attendants or consult the airline for specific guidelines regarding headphones 
usage.

DEVICE INFO
To check the hardware, software, and certification details of your headphones, refer to the Suunto app and the online user manual of 
the product.

OPERATING CONDITIONS
• Operating and storage temperature: -20 °C to +60 °C / -3 °F to +140 °F 

 NOTE: Do not leave the headphones in direct sunlight! 
 NOTE: Freezing conditions may damage the headphones. Make sure the device does not freeze when wet.

• Recommended charging temperature: 0 °C to +45 ° C / +32 °F to +113 °F
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•

WARNING: Make sure that the headphones are dry before charging the headphones. 
WARNING: Do not expose the device to temperatures above or below the given limits, otherwise it might get damaged or you 

might be exposed to safety risk.

BATTERY
• Type: Rechargeable lithium-ion battery
• Battery voltage: 3.8 Vdc
• Charging: USB 5 Vdc, 0.4 A

HANDLING GUIDELINES AND MAINTENANCE
Do not try to open or repair your Suunto device by yourself. If you are experiencing problems with the device, please contact your 
nearest authorized Suunto service center.

 WARNING: ENSURE THE WATER RESISTANCE OF THE DEVICE! Moisture inside the device may seriously damage the unit. Only an 
authorized Suunto service center should do service activities.

 NOTE: After swimming, especially in saltwater and swimming pools, rinse the equipment thoroughly with clean water and wipe it 
clean with a soft dry cloth. Pay special attention to the charging contacts and the microphone.

 NOTE: The call performance may be a"ected if the microphone is wet. Please ensure that the microphone is completely dry 
before using the headphones again.

 NOTE: Handle the device with care; do not knock or drop it.
 NOTE: Do not cover the buttons of the headphones with stickers or other adhesive items to avoid improper operation.
 NOTE: Do not store the headphones below heavy items as the headphones may get deformed.

CE
Hereby, Suunto Sports Technology (Dongguan) Co., Ltd. declares that the radio equipment type HS242 is in compliance with 
Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: suunto.com/
EUconformity.• Product name: Suunto Aqua light
• Model no: HS242
• Bluetooth LE:

• Frequency band: 2402–2480 MHz
• Maximum output power: 5 dBm
• Range: ~10 m

UK RADIO EQUIPMENT REGULATION
Hereby, Suunto Sports Technology (Dongguan) Co., Ltd. declares that the radio equipment type HS242 is in compliance with 
Radio Equipment Regulations 2017. The full text of the UK declaration of conformity is available at the following internet address:  
suunto.com/EUconformity.
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FCC (USA)
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. 
This product has been tested to comply with FCC standards and is intended for home or o!ce use.
Changes or modifications not expressly approved by Suunto could void your authority to operate this device under FCC regulations.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the 
FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, 
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by 
turning the equipment o" and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
• Reorient or relocate the receiving antenna.
• Increase the separation between the equipment and receiver. 
• Connect the equipment into an outlet on a circuit di"erent from that to which the receiver is connected.
• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter. The device has been 
evaluated to meet the general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.
For all up to date product support related information and inquiries, visit suunto.com/support.

CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B) (CANADA)
This Class B digital apparatus complies with Canadian ICES-003.

DATE OF MANUFACTURE
The manufacturing date can be determined from your device’s serial number. The serial number is always 12 characters long: 
YYWWXXXXXXXX. In the serial number, the first two digits (YY) are the year and the following two digits (WW) are the week within 
the year when the device was manufactured.

DISPOSAL
Please dispose of the device in accordance with local regulations for electronic waste. Do not throw it in the household 
garbage. If you wish, you may return the device to your nearest Suunto dealer.
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安全与法规信息
预期用途
Suunto Aqua light 是专为运动场景设计和制造的无线蓝牙耳机。使用时不需堵住耳道，即可在运动时更安全地聆听音乐。Suunto 
Aqua light 仅用于休闲娱乐目的，不可用于任何形式的医学目的。请勿在需要注意周围声音的场景下使用本产品（例如在交通
中）。在开始使用本产品之前，请先了解并遵守相应国家/地区的具体规定。

安全
 警告：使用耳机时会影响您接收周围声音。请在确保安全的前提下使用。

ZH

1.
This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development 
Canada’s licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:  
(1) This device may not cause interference. 
(2)This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

L'émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux 
CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. 
L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes :  
1)L'appareil ne doit pas produire de brouillage;  
L'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le 
fonctionnement.
This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.
Cet émetteur ne doit pas être colocalisé ou fonctionner en conjonction avec une autre antenne ou un autre émetteur.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure 
condition without restriction. 
Le matériel a été évalué pour répondre aux exigences générales d’exposition aux radiofréquences.Le dispositif peut être utilisé 
dans des conditions d ‘exposition portables illimitées.

ISED REGULATORY COMPLIANCE (CANADA)
This device contains licence-exempt transmitter(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada’s 
licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:
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 警告：过高音量的长时间使用耳机可能会损伤您的听力，声音也可能会失真。

 警告：尽管我们的产品均符合行业标准，但产品与皮肤接触可能会产生过敏反应或皮肤刺激。若发生这种情况，请立即停止使用
并咨询医生。

 警告：耳机发射的无线电波会干扰心脏起搏器和医疗设备。请不要在公共交通工具或医疗设施等拥挤区域使用耳机，以最大限度
地减少潜在风险。

 警告：耳机和充电器材均含有磁铁，可能会干扰心脏起搏器和其他医疗设备。携带耳机时请勿靠近使用此类医疗设备的人员。如
果有任何疑虑请在使用耳机前咨询医生。

 警告：耳机和充电器材均含有磁铁，可能会影响磁卡并导致其无法使用。

 警告：请勿在雷暴天气下使用本产品。雷暴可能会导致设备工作异常，并增加触电的危险。

 警告：充电前请确定充电口没有残留的汗水或液体并保持清洁。以免可能残留在充电口里的汗水或液体导致耳机电路损坏。

 警告：即使您的耳机防水或防潮，也不可在潮湿状态下对其进行充电。潮湿状态下给耳机充电可能导致火灾或触电。充电前，请
确保移动电源和耳机均干燥。

 警告：请勿用水或挥发性液体清洗麦克风孔，否则对麦克风的性能可能会产生影响。请确保麦克风孔内无异物。

 警告：请勿使用酒精或其他挥发性液体擦拭本产品，否则可能会对产品表面造成损坏。

 警告：如果您在使用耳机时感到不适，请立即停止使用。

 注意：耳机的包装中包含一对耳塞，以便您在水中获得更好的声学体验。请定期检查耳塞，必要时更换耳塞，以保持最佳贴合
度和舒适度。

 注意：通过阅读所有纸质文件和线上用户手册，确保您完全了解如何使用您的耳机及其局限性。始终牢记：您需要对自己的安
全负责。

蓝牙通讯
Suunto Aqua Light耳机通过蓝牙与兼容的设备进行通信。无线蓝牙连接的范围约为 10 米。当受到人、墙、金属物体和电磁环境等
干扰时，最大通信范围可能会缩短。 

在使用蓝牙连接播放设备时，与播放设备自身相比，耳机上播放的音频可能会略有延迟。在看电影或玩游戏时，您可能会发现声音与
图像不同步现象。 

 注意：Suunto 不能保证该产品与所有蓝牙设备兼容。

 注意：使用耳机进行通话时，可能会出现噪音，具体取决于连接的设备和通信环境。
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 注意：建立蓝牙连接可能需要一些时间，具体取决于所连接的设备。

连接到耳机的所有蓝牙设备都必须符合 Bluetooth SIG 规定的蓝牙标准，并且必须经过认证。但即使连接的蓝牙设备符合蓝牙标
准，也可能存在连接问题，具体取决于设备的规格。不同设备的设置页面、控制方法或操作方式可能不同。 

耳机可以和符合蓝牙标准的设备安全通信。但不同设备的设置和其他因素可能存在潜在的安全风险。使用蓝牙无线技术进行通信时，
请注意个人隐私。 

 注意：Suunto 对蓝牙通信过程中可能发生的信息泄露造成的任何损害或损失不承担任何责任。

 警告：蓝牙设备发射的微波可能会干扰电子医疗设备。出于安全考虑，在医院、公共交通的爱心座位附近、有易燃气体的区域、
自动门附近或火警报警器附近请关闭耳机和其他蓝牙设备。

 警告：在飞机上，无线电波可能会干扰飞机仪器，有造成仪器故障的风险。请遵守客舱乘务员提供的说明，或咨询航空公司，了
解有关耳机使用的具体指南。

设备信息
如需了解耳机的硬件、软件和认证详细信息，请参阅 Suunto App 和产品的在线用户手册。

工作条件
• 工作和储存温度：-20°C 至 +60°C 

 注意：严禁将耳机放在阳光直射的地方！ 
 注意：冰冻环境下使用可能导致耳机损坏。确保弄湿的设备不会结冰。

• 建议充电温度：0°C 至 +45°C

警告：充电前，请确保耳机干燥。

 警告：切勿将设备暴露在高于或低于既定限制温度下，否则可能会损坏设备或对您造成危害。

电池
• 电池类型：可充电锂离子电池
• 电池电压:3.8 V 直流电

• 充电时：USB 5 V 直流电，0.4 A

操作指南与维护

严禁尝试自行拆开或维修您的 Suunto 设备。如果您遇到设备问题，请联系离您最近的授权 Suunto 服务中心。
 警告：确保设备的防水性！设备内的潮气可能会对部件造成严重损坏。只有授权的 Suunto 服务中心才能执行服务活动。

 注意：游泳后，特别是在海水和游泳池游泳后，请用清水彻底冲洗设备，并用柔软的干布擦拭干净。请特别注意充电触点和麦
克风。



111

 注意：麦克风潮湿可能会影响通话性能。请确保麦克风完全干燥后再使用耳机。

 注意：不要使耳机受到过大的冲击，因为它是一种精密设备。

 注意：如果在按键麦克风及充电触点上粘贴纸或其他物品，耳机可能无法正常工作。

 注意：不要长时间对耳机施加重量或压力，包括在存放时，因为这可能会导致耳机变形。

CE
Suunto Sports Technology（东莞）Co., Ltd. 特此声明，HS242 型无线电设备符合 2014/53/EU 指令。请访问以下网址，获取欧
盟合规性声明的全文：suunto.com/EUconformity。

• 产品名称：Suunto Aqua light
• 型号:HS242
• 低功耗蓝牙：

• 频段：2402-2480 MHz
• 最大输出功率:5 dBm
• 范围：约 10 米

制造日期
制造日期可从设备序列号确定。序列号长度一律为 12 个字符：YYWWXXXXXXXX。

在序列号中，前两位数字 (YY) 代表设备制造年份，随后两个数字 (WW) 是当年内的第几周。

处置
请按照当地电子废物规定处置本设备。切勿将其丢入垃圾桶。如果您愿意，可以将设备返还至最近的 Suunto 经销商。
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部件名称 有害物质

铅 (Pb) 汞 (Hg) 镉 (Cd) 六价铬 (Cr(VI)) 多溴联苯 (PBB) 多溴二苯醚 (PBDE)

耳机主体 O O O O O O

充电线 O O O O O O

耳塞 O O O O O O
本表格依据SJ/T 11364的规定编制。

O ：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求以下

X ：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572规定的限量要求。

1）本标识内的数宇表示产品(除电池外）在正常使用状态下，环保使用期限为10年。

2）本标识内的数字表示电池在正常使用状态下，环保使用期限为5年。

部件上的环保使用年限标识优先于产品上任何与之相冲突或不同的环保使用期限标识。本产品所有环保使用期限是指在产品
说明书规定的使用条件下使用本产品不发生有毒有害物质泄露的安全年限。

安全與法規資訊
設計用途
Suunto Aqua light 耳機是專為運動而設計和製造的無線 Bluetooth 相容耳機。開放式耳機設計讓您在運動時更安全地聆聽音
樂。Suunto Aqua light 僅供休閒使用，不得用於任何類型的醫療用途。請勿在需要特別注意或全神貫注的情況下使用本產品（例如
在開車、騎車時）。開始使用本產品之前，請遵守相關國家/地區的特定法規。

安全性
 警告：佩戴耳機可能會影響您對周遭環境的聽力。請負責任地使用耳機，並優先考慮安全。

 警告：在高音量下長時間使用耳機，可能會導致聽力受損和聲音失真。

 警告：產品與皮膚接觸時，即使我們的產品符合行業標準，也可能發生過敏反應或皮膚刺激。在這種情況下，請立即停止使用並
諮詢醫生。

 警告：耳機發射的無線電波可能會干擾心律調節器和其他醫療器材。請勿在人潮聚集區域使用本耳機，例如在公共交通工具或醫
療機構中，以盡可能降低潛在風險。

ZH 
TW
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 警告：耳機和充電器配件內含磁鐵，可能會干擾心律調整器和其他醫療器材。請與使用此類醫療器材的人保持安全距離，若有任何
疑慮，請在使用耳機前諮詢您的醫生。

 警告：耳機和充電器配件中的磁鐵可能會影響磁卡，使其無法使用。

 警告：請勿在雷雨天使用本產品。雷雨天可能導致裝置異常運作，並增加觸電風險。

 警告：充電前，請確保耳機充電孔沒有任何殘留液體。充電孔上的液體會損壞耳機的電路。

 警告：即使您的耳機有防水功能，也不要在耳機潮濕時充電。替潮濕耳機充電可能會導致火災或觸電。為耳機充電前，請確保行
動電源和耳機均乾燥。

 警告：請勿直接用水或揮發性液體清洗麥克風孔，因為這可能會影響麥克風的性能。請確保麥克風孔內沒有異物。

 警告：請勿使用酒精或其他揮發性液體清潔產品表面，因為這類液體可能會造成損壞。

 警告：如果您在使用耳機時感到不適，請立即停止使用。

 注意：耳機包裝中包含一副耳塞，以便讓您在水中獲得更好的聽覺體驗。請定期檢查耳塞，如有必要請更換以維持最佳貼合度
和舒適度。

 注意：請閱讀所有書面文件和線上使用者手冊，確實理解如何使用耳機及其限制。請務必記住，您須對自己的安全負責。

BLUETOOTH 通訊
Suunto Aqua light耳機透過 Bluetooth 與相容裝置通訊。無線藍牙連線範圍約為 10 公尺（30 英尺）。由於可能存在人、牆壁、金
屬物體和電磁環境等障礙物，最大通訊範圍可能會縮短。 

使用藍牙連線時，耳機的音訊播放可能會比傳輸裝置稍微延遲。觀看電影或玩遊戲時，您可能會發現影音不同步。 

 注意：Suunto 不能保證本產品與所有藍牙裝置相容。

 注意：使用耳機進行免提電話通話時，您可能會因所連線的裝置和通訊環境而聽到噪音。

 注意：啟動通訊可能需要一些時間，具體取決於所連線的裝置。

所有連線至本耳機的藍牙裝置必須符合 Bluetooth SIG, Inc. 規定的藍牙標準，且須通過認證。您的相容藍牙裝置即使符合藍牙標準，
仍可能出現連線問題，具體因規格而異。螢幕設定、控制方法或操作可能因連線裝置的特性而有所不同。 

符合藍牙標準的安全功能可確保透過藍牙進行安全通訊。然而，設置的設定和其他因素可能構成潛在安全風險。使用藍牙無線技術
通訊時，請務必小心。 

 注意：因藍牙通訊期間可能發生的資訊外洩而導致的任何損害或損失，Suunto 概不負責。
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 警告：藍牙裝置發射的微波可能會干擾電子醫療器材。出於安全考量，在醫院、火車博愛座附近、有易燃氣體的區域、自動門附近
或火災警報器附近，請關閉耳機和其他藍牙裝置。

 警告：在飛機上，無線電波可能會干擾飛機儀器，造成儀器故障的風險。請遵照空服員指示，或諮詢航空公司，了解關於使用耳
機的具體指南。

裝置資訊
若要檢查耳機的硬體、軟體和認證詳細資訊，請參閱 Suunto App 和產品的線上使用者手冊。

操作條件
• 操作和儲存溫度：-20°C 至 +60°C (-3°F 至 +140°F) 

 注意：請勿讓耳機置於直射陽光下！ 
 注意：在嚴寒條件下使用，可能會損壞耳機。請確保裝置在潮濕情況下不會結冰。

• 建議之充電溫度：0°C 至 +45°C (+32°F 至 +113°F)

 警告：為耳機充電前，請確保耳機乾燥。
 警告：請勿將裝置曝露於高於或低於給定限制的溫度，否則可能會損壞裝置或讓您面臨安全
風險。

電池
• 類型：可重複充電的鋰離子電池
• 電池電壓：3.8 V 直流電
• 充電中：USB 5 V 直流電，0.4 A

操作指南與維護
請勿嘗試自行打開或修理 Suunto 裝置。如果您在使用裝置時遇到問題，請聯絡離您最近的 Suunto 授權服務中心。

 警告：確保裝置的防水性能！裝置內進水會嚴重損壞裝置。僅有授權的 Suunto 服務中心可執行維修活動。

 注意：游泳後，特別是在海水和游泳池裡游泳後，請用清水徹底沖洗裝備，再用柔軟的乾布擦拭乾淨。特別注意充電接口和麥
克風。

 注意：如果麥克風受潮，可能會影響通話品質。再次使用耳機前，請先確認麥克風已完全乾燥。

 注意：小心操作裝置，請勿敲打或摔落本裝置。

 注意：請勿用貼紙或其他黏性物品覆蓋耳機的按鈕，以避免造成操作不當。

 注意：請勿將耳機存放在重物下方，以免變形。

CE
Suunto Sports Technology (東莞) Co., Ltd. 在此聲明，無線電設備 HS242 符合指令 2014/53/EU 的規定。歐盟符合性聲明全文刊登於
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以下網址：suunto.com/EUconformity。

• 產品型號：Suunto Aqua Light
• 型號：HS242
• 藍牙 LE：

• 頻帶：2402-2480 MHz
• 最大輸出功率：5dBm
• 範圍：大約 10 公尺

品牌信息
SUUNTO

NCC

取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。

低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。

前述合法通信，指依電信管理法規定作業之無線電通信。

低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。

產品名稱 / Product name：Suunto Aqua light 骨傳導耳機

產品型號 / Model number：HS242

輸入電壓/電流 / Input voltage and current：5 Vdc/0.34A

製造年份 / Year of manufacture：2024

製造國別 / Manufacture country ： 中國 / China

製造廠商 / Manufacturer：Suunto Sports Technology (Dongguan) Co., Ltd.

BSMI
警告: 電池長時間處於充電狀態會有爆炸危險, 棄置時妥善處理。
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製造日期
可以根據裝置的序號確定生產日期。序號始終為 12 個字元長：YYWWXXXXXXXX。
在序號中，前兩位數字 (YY) 是年份，之後的兩位數字 (WW) 表示裝置的製造是在當年的哪一週。

處置方式
請根據當地的電子廢物法規處理裝置，請勿將其丟入家庭垃圾中。如果您願意，可將裝置退回離您最近的 Suunto 經銷商處。

設備名稱：Suunto Aqua Light骨傳導耳機，型號（型式）：HS242

單元 
Unit

限用物質及其化學符號

鉛 (Pb) 汞 (Hg) 鎘 (Cd) 六價鉻 (Cr+6) 多溴聯苯 (PBB) 多溴二苯醚 (PBDE)

耳機主體 － Ｏ Ｏ Ｏ Ｏ Ｏ

充電線 Ｏ Ｏ Ｏ Ｏ Ｏ Ｏ

耳塞 Ｏ Ｏ Ｏ Ｏ Ｏ Ｏ
備考1.〝超出0.1 wt %〞及〝超出0.01 wt %〞係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。

備考2.〝○〞係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。

備考3.〝－〞係指該項限用物質為排除項目。
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